

Protokół z VIII sesji Rady Dzielnicy Siedlce, która odbyła się dnia 16 grudnia 2025r. w siedzibie Rady Dzielnicy Siedlce przy ul. Kartuskiej 63/65 (część pierwsza)

Rozpoczęcie sesji o godzinie 18 02.

Osiągnięto kworum. Lista obecności jest załącznikiem do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Dzielnicy A. Nawara odczytał porządek obrad Sesji. Radna Joanna Sobańska zgłosiła wniosek o usunięcie z porządku obrad punktu 6. Radny Mirosław Koźbiał zgłosił zastrzeżenie, czy sesja została legalnie zwołana. Wyjaśnił, że w jego opinii sesja, na której głosowane są uchwały dotyczące budżetu, powinny być ogłaszane z 14 dniowym wyprzedzeniem. Przewodniczący Rady Andrzej Nawara wyjaśnił, że ogłoszenie sesji rady, na której nastąpi zmiana uchwały budżetowej, nie wymaga takiego wyprzedzenia. Statut dzielnicy mówi o 3 dniach roboczych wyprzedzenia. Radny Koźbiał zwrócił uwagę na brak opublikowania protokołu z sesji z 30.09.2025 na stronie internetowej rady.

Radny Koźbiał złożył wniosek o wyłączenie z porządku obrad punktów 4, 5 i 6.

Przewodniczący Nawara zarządził przerwę w obradach od 18 24. Wznowienie sesji nastąpiło o g. 18 34. Przewodniczący Nawara potwierdził, że sesję zwołano legalnie, z wyprzedzeniem trzech dni roboczych. Przewodniczący Nawara odniósł się do uwagi radnego Koźbiała o braku opublikowania protokołu z sesji 30.09 – powodem jest zepsuty skaner.

Przewodniczący Nawara zarządził głosowanie nad poprawką do porządku sesji – usunięciem punktu 6. Za usunięciem tego punktu zagłosowali wszyscy radni.

Przewodniczący Nawara zarządził głosowanie nad usunięciem z porządku obrad punktów 4 i 5. Za odrzuceniem tych punktów głosowało 5 radnych, przeciw 2 radnych, wstrzymało się 2 radnych. Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad w nowym brzmieniu. Radni zagłosowali jednomyślnie za przyjęciem porządku obrad.

Przewodniczący Nawara przeszedł do punktu 2 porządku obrad i odczytał protokół z VII sesji Rady Dzielnicy. Radny Szymon Mendyka zgłosił poprawkę do protokołu, poprosił by usunąć zapis „W jego ocenie Komisja nie pracuje prawidłowo, brak jest planu pracy, nie są wyznaczone kierunki dla przedsięwzięć, wymagających finansowania, Komisja nie konsultuje swoich rekomendacji z mieszkańcami”. Zarządzono głosowanie. Za przyjęciem poprawki głosowało 6 radnych, przeciw: 3 radnych. O godzinie 19 03 radna Joanna Sobańska zrezygnowała z protokołowania sesji rady dzielnicy.

Gdańsk, dnia 16 grudnia 2025

Cz. 2 Protokołu z VIII Sesji Rady Dzielnicy Gdańsk Siedlce

godz. 19.03

- Następuje głosowanie nad poprawką do protokołu VIII Sesji. Poprawka do protokołu zostaje zaakceptowana bezwzględną większością głosów, przy jednym głosie sprzeciwu.
- Wice przewodnicząca Zarządu Radna Joanna Sabańska rezygnuje z dalszego protokołowania VIII Sesji Rady Dzielnicy. Słowami : „jesteście śmieszni” , „Sami se kurde protokołujcie” , „wiecie ile to jest roboty?” „Sesje trwają 3 godziny następne tyle poświęcam na protokoły”.
- W tym momencie głos zabral Radny Mirosław Kościat zauważając, że: „przewodniczący i wiceprzewodnicząca otrzymują wynagrodzenie za pracę w zarządzie”.
- W tej sprawie zabiera również głos Radna Monika Dobrzyńska przypominając , że : Aprotokoły, sprawozdania i pisma są tworzone również w Komisjach : Budżetowej oraz Infrastruktury i Transportu”
- Przewodniczący Rady Dzielnicy bez sprzeciwów wyznaczył na protokolanta dalszej części Radnego Szymona Mendyka.
- przewodniczący Rady dzielnicy przechodzi do kolejnego punktu sesji: Informacje o sprawach bieżących Zarządu RDS .
- Głos zabiera Wiceprzewodnicząca Zarządu Radna Joanna Sabańska:
Informuje, że przedstawi to co wie z ostatniego półtora miesiąca, jako czas od ostatniej sesji. „To czas kiedy zostałam poproszona o przejęcie obowiązków związanych z wykorzystaniem budżetu dzielnicy i jego rozliczaniem.
- W tym momencie zabiera głos Radna Monika Dobrzyńska członek Zarządu z pytaniem, po kim Radna Sabańska przejęła te obowiązki ?
- Radna Joanna Sabańska odpowiada pytaniem : a kto u Nas w Zarządzie to robił?
- Radna Monika Dobrzyńska odpowiada Ja i bez żadnego słowa zostałam od tego odsunięta.
- Radna Joanna Sabańska odpowiada ,że Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki poinformował ją , że robił to do tej pory on.
- Radna Monika Dobrzyńska zaprzecza.
- Radna Joanna Sabańska pyta , czy Radna Monika Dobrzyńska nie zauważyła, że przestała podpisywać dekrety i otrzymywać faktury?
- Radna Monika Dobrzyńska odpowiada , że wszystkie dokumenty szły do przewodniczącego Zarządu Wojciech Widzickiego. Ja te dokumenty przygotowywałam, i niczego nie podpisywałam. Jako kto miałam podpisywać?

- Radna Monika Dobrzyńska zwraca uwagę Rady Dzielnicy, że praca zarządu jest nie prawidłowa, działania są pokątne, zarząd nie rozmawia ze sobą i jest brak przepływu informacji co stanowi problem. Zarząd nie rozmawia ze sobą, a dwie osoby „coś ustalają” i wszystko jest w „porządku”.

- Radna Barbara Walerych dodaje Zarząd jest czteroosobowy, dla czego się nie dopominaliście , że jest to nie w porządku?

- Radny Mirosław Kościół zauważa ,że nie ma zebrań Zarządu. Zarząd oficjalnie się nie spotyka.

- Radny Szymon Mendiya dodaje ,brak jest protokołów ze spotkań i pracy Zarządu gdy spotykani są nie formalnie.

-Radny Wojciech Krause członek zarządu zauważa, że właśnie została ta kwestia podniesiona.
„Sprawa jest bardzo prosta ...

pytanie do Wiceprzewodniczącej zarządu Radnej Joanny Sabańskiej kiedy to przejęłaś?

-Radna Joanna Sabańska odpowiada w połowie października.

- Radny Mirosław Kościół dopytuje: czy to było jakieś oficjalne przejęcie?

- Radna Joanna Sabańska odpowiada: właśnie nie.

- Radny Wojciech Krause: Przejęłaś początek października. Kiedy była ostanía sesja zarządu?

- Radna Joanna Sabańska odpowiada 30 września.

- Radny Wojciech Krause dodaje: Więc nie mogliśmy wiedzieć jeśli decyzję podjęto na początku października.

- Radny Mirosław Kościół dopytuje czy to było to oficjalne przekazanie, na jakimś dokumencie ?

- Radna Joanna Sabańska odpowiada: „do podziału zadań nie potrzeba dokumentów”.

- Radna Monika Dobrzyńska przypomina, że na początku funkcjonowania Zarządu Radny Wojciech Krause wnioskował o rozpisanie zadań i obszarów pracy członków zarządu do przewodniczącego zarządu Wojtka Widzickiego. Te zadania zostały przedstawione.

Co potwierdza Radny Mirosław Kościół .

- Radna Monika Dobrzyńska dopytuje , czy teraz będziemy zmieniać nasze ustalenia co miesiąc? i w jaki sposób będziemy informowani? Na sesjach?

Nie mam pretensji do wice przewodniczącej staram się to zrozumieć?

- Radna Joanna Sabańska odpowiada wiesz kto jest adresatem twoich pytań?

- Radny Wojciech Krause podnosi: zostawmy te wszystkie pytania do następnej sesji, kiedy będzie osoba, do której są te wszystkie pytania.

- Radna Monika Dobrzyńska: pytam po prostu Radną Joannę Sabańską w jaki sposób przejęła te obowiązki.

- Radny Szymon Mendiya: Przypominam. że mieliśmy jako radni otrzymać regulamin prac Zarządu.

- Radna Joanna Sabańska odpowiada: Przewodniczący mnie poprosił ustnie.

- Przewodniczący Rady Andrzej Nawara prosi o przejście dalej
- Wiceprzewodnicząca Zarządu Radna Joanna Sabańska: ja mam przygotowana dla was tylko część realizacji budżetu. Ponieważ nie jestem przygotowana ze spraw interwencyjnych w żaden sposób. Nie spodziewałam się , że mam to przedstawiać w żaden sposób. Nastąpiła nagła choroba Przewodniczącego Zarządu.
- Radny Mirosław Kościat: Ustalmy chociaż, czy te punkty, które odczytał Przewodniczący Andrzej Nawarra z protokołu poprzedniej sesji, czy cokolwiek zostało ruszone? Czy zarząd dotknął jakiegokolwiek sprawy, czy wystął jakiegokolwiek pismo?
Jest z nami Wiceprzewodnicząca zarządu, dostaje dietę, ściśle współpracuje z Przewodniczącym Widzickim to chyba jest zorientowana w tych sprawach?
- Wiceprzewodnicząca Zarządu Joanna Sabańska :Taki mamy podział obowiązków ,że sprawami interwencyjnymi i sprawami dzielnic zajmuje się Przewodniczący Zarządu.
- Radny Szymon Mendyka zauważa: Zarząd to ciało kolektywne, musicie współpracować , żeby unikać takich sytuacji jak dziś, ponieważ okazuje się, że gdy występuje tak sytuacja jak dziś, my nie możemy z niczym ruszyć.
- Radny Mirosław Kościat prosi o zaprotokołowanie, że Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska nie potrafi odpowiedzieć na żadne postawione Pytanie dotyczące prac Zarządu.
- Radny Wojciech Krause dodaje, że nikt z zarządu nie jest w stanie odpowiedzieć.
Podam przykład czy istnieją jeszcze spotkania z ZDiZ on-line?
- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska odpowiada: nie pytaj mnie.
- Radny Wojciech Krause zauważa: Troje osób z czteroosobowego zarządu nie wie:
Czy są spotkania, jakie są tematy, Jakie tematy zostały przedstawione, i nie wie jakie zostały udzielone odpowiedzi na te tematy.
- Radny Mirosław Kościat: wielokrotnie było to podnoszone, prosiliśmy o takie sprawozdania z prac zarządu, było to omawiane na słynnej sesji z Panią Betlej i Radnym Gierszewskim. Czy Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska coś wie czy w tym temacie coś się ruszyło? Czy w gronie zarządu ten temat w ogóle był omawiany?
- Radna Joanna Sabańska : było to omawiane na Zarządzie, lecz nie zostało to nikomu zlecone do realizacji.
- Radna Monika Dobrzyńska zauważa, że kilka miesięcy temu powstała tabela z punktami do realizacji na dysku Zarządu lecz nic tam nie jest uzupełniane.
- Radny Wojciech Krause przypomina, że był pomysł by sprawy omawiane z urzędami były dostępne w siedzibie Rady w teczce na potrzeby Radnych sprawujących dyżury.
Dla wiedzy, czy dane tematy są już realizacji i na jakim etapie się to znajduje.
Nie otrzymaliśmy zgody Przewodniczącego Zarządu Wojciecha Widzickiego aby taka teczka była dostępna dla Radnych.
- Radna Monika Dobrzyńska zauważa, że Taka teczkę stworzyła już Komisja Infrastruktury i Transportu.
To jedyna teczka z dokumentami, które są realizowane na bieżąco.

- Radny Szymon Mendyka zauważył, że gdy Radni wchodzi na dyżur, teczka ta nie jest dostępna dla radnych, gdyż jest zamknięta w pokoju zarządu.
- Radny Mirosław Kościół pyta Wiceprzewodniczącą Joannę Sabańską o temat „Wycinki Kasztanowców i sprawy z Jemiołą”
- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska informuje, że w sprawie odezwał się Dendrolg miejski: Oznaczenia na drzewach /Ciasna – Kartuska / nie świadczą o wycince czy konserwacji, lecz diagnostyce drzewostanu. Jemioła będzie przycinana w okresie do tego odpowiednim w roku 2026.
- Mogę wam też przedstawić raport o wydatkowaniu środków z budżetu za kolejny kwartał: Zakopianka rozliczona ze wszystkiego, Koncert w Kościele, Teatralia, Święto Niepodległości. Wsparcie osób z Niepełnosprawnościami intelektualnymi, Gry planszowe, zdrowy kręgosłup, brydż. Nie mieliśmy dziś rozmawiać o realizacji budżetu, ale po krótko powiem, że zostało nam 25.000,- z festynów, które chcemy przenieść do rezerwy budżetowej. 1200,- Brydż Organizator chorował i nie zdążył wydatkować, kwota zostanie przesunięta. 2500,- kwota, która została przeznaczona na samoobronę Seniorów. Ostatecznie w ogóle nie doszło do realizacji żadnym podmiotem, kwota do przesunięcia do rezerwy.
- Radny Szymon Mendyka przypomina o petycji Zakopianki o dodatkowych funduszach na Projekt Lego który był bardzo mocno oblegany i fundusz na niego szybko się wyczerpał. W dyskusji ustalono, że porozmawiamy nad większą kwotą, na przyszły rok dla tego projektu.
- Radny Mirosław Kościół zapytał: Dla czego nie doszło do realizacji Festynu Rady Dzielnicy, dla czego nie rozpoczęto prac?
- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska: nie do mnie z tym pytaniem, ja się tym w tedy nie zajmowałam.
- Radny Mirosław Kościół: Dla czego zarząd nie podjął prac do projektu obchodów 5-lecia Punkt Widokowy na skarpie Macieja?
- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska : to mam wprowadzać do Vitkaca punkt po punkcie podawał mi przewodniczący Wojciech Widzicki. Nie miałam takiego punktu do wprowadzenia do systemu.
- Radny Mirosław Kościół Środki z tego festynu zarząd wbrew naszej woli przesunął na festyn do szkoły. Dla czego tak się stało i co w ramach tych pieniędzy szkoła zrobiła? Czy pieniądze po prostu dostali czy mieli jakieś konkretne zadanie do wykonania?
- Radny Szymon Mendyka dopytał czy Szkoła Złożyła o te pieniądze konkretny projekt?
- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska: Na pewno zostało wszystko rozliczone zgodnie z prawem. Mam kontakt z Panią Weroniką Mieczkowską, miasto nie ma żadnych zastrzeżeń, ale nie odpowiem na to pytanie, gdyż się tym nie zajmowałam. Mogę mówić tylko z ostatnich półtora miesiąca gdyż teraz przechodzi to tylko przez ziemię.
- Radny Mirosław Kościół zapytał co z pieniędzmi na projekt „Serce Dla Sportu” ?
- To jest właśnie to o czym ja mówię, gdyby projekty były wydrukowane nie byłoby problemu. Wzięlibyśmy teczkę z projektami i bez problemu można by to zweryfikować noc były przegłosowane pieniądze i ile. A teraz nawet nie wiemy o czym rozmawiamy. Wiceprzewodnicząca nic nie wie, nie ma przewodniczącego.

- Radny Szymon Mendyka dodaje, że nie może być tak, że nie docierają najważniejsze informacje, a następnie Przewodniczący Zarządu oznajmia, że komisje „nie pracują”. A na czym mamy pracować jak nie mamy dostępu do projektów?

- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska: ja myślę robić to w 2026 roku inaczej, jak będzie mi dane. Oczywiście Wojtek przekazał mi to zadanie, ale jak nie będzie żadnych zmian.

- Radny Mirosław Kościół: jak wyglądała organizacja święta niepodległości 2025?

Z tego co się orientuje wolna rękę dostaje Andrzej Wardziak, robi co chce czy on w ogóle ustalał cokolwiek z Zarządem?

Dyskusja na temat frekwencji.

Radny Szymon Mendyka podnosi, że Koncert 7 Listopada Pieśni Patriotycznych dotowany przez Radę Dzielnic nie ma żadnych radnych na widowni a frekwencja była znikoma.

- Przewodniczący Rady Dzielnic Andrzej Nawara informuje, że organizatorem 7 Listopada była Zakopianka i Kółko Brydżowe.

- Radny Szymon Mendyka informuje o rozmowie z Kierownik Zakopianki i nadmienia o dostrzeżeniu potrzeby większej promocji Imprez organizowanych przez Radę Dzielnic.

- Radna Monika Dobrzyńska zauważa nadmierną promocję podwykonawcy /Katering/ na plakacie Wigilii Rady Dzielnic

Dyskusja na ten temat:

Radny Mirosław Kościół nadmienia, że jest to analogiczna sytuacja do pieniędzy na turniej Rady Dzielnic w Bule. Gdzie organizator na plakatach i podczas turnieju nie informował, że jest to turniej o puchar rady dzielnic zgodnie z projektem, na który dostał pieniądze.

- Radny Szymon Mendyka przypomina Radnym rekomendację Komisji Budżetowej w tym zakresie o pilnowaniu Marketingu Rady Dzielnic co ma się przekładać na wyższą frekwencję wyborczą w wyborach do Rady Dzielnic.

- Radna IWONA SULAK – KOZŁOWSKA sugeruje zmianę w plakacie wigilii Rady Dzielnic i poprawienie sugerowanego organizatora Cafe Aktywni na prawidłową Radę Dzielnic Siedlce.

- Radny Szymon Mendyka zadał pytanie kto podjął decyzję zleceniu organizacji wigilii i przekazaniu 6500,- na ten cel?

- Wice Przewodnicząca Joanna Sabańska odpowiada: Chyba Przewodniczący Zarządu Wojciech Widzicki.

Powrót do tematu 11 Listopad

- Na Ponowne pytanie Radnego Mirosława Kościół kto koordynował obchody 11 Listopada z Panem Andrzejem Wardziakiem.

- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska: w panem Wardziakiem wszystkie ustalenia robił Przewodniczący Widzicki. Ja rozliczałam tylko faktury.

Na pytanie Radnego Mirosława Kościół : Kto wystawił fakturę za orkiestrę na marszu 11 Listopada?

- Wiceprzewodnicząca Joanna Sabańska poinformowała radnych ,że nie było faktury za orkiestrę lecz za całość , którą wystawiła fundacja Świat Wrażliwy.

- Radny Szymon Mendiya przypomniał, że Komisja Budżetowa rekomendowała Radnym, procedurę Raportów wszystkim, podmiotom które otrzymują pieniądze od rady dzielnicy na projekty o raport po wykonaniu imprezy/ projektu.

- Radny Mirosław Kościat zauważył, że dotychczasowe procedury są mało transparentne.

- Radny Szymon Mendiya przypomniał radnym jaką wojnę stoczono o pieniądze na projekt „Gdy planszowe” Przewodniczący zarządu nie chciał przyznać pieniędzy na projekt z powodu braku informacji o organizowanych turniejach i braku komunikacji.

Tu mam wrażenie, że ktoś się trochę „uwłaszczył na tej radzie” ciągle słyszę zlecenia świat wrażliwy, świat wrażliwy. Muszą być z tego raporty, muszą być zdjęcia, materiał dokumentujący, o które zadba organizator o trzymający pieniądze.

- Wice przewodnicząca Joanna Sabańska zobowiązała się do dopytania o raport i wyszczególnienie na co poszło 6500,- dotyczące imprezy 11 Listopada.

- Radny Wojciech Krause podnosi temat dyżurów. I niewpisywania się do zeszytu dyżurów. Jest 15 radny , każdy wpisuje się na 15 wtorków. Każdy Radny dwa dyżury w razie nieobecności załatwić sobie zastępstwo. Problem z Kluczem do siedziby podnosi Radna Minka Dobrzyńska. Propozycja dorobienia jeszcze dwóch kompletów kluczy.

Radny Mirosław Kościat składa wniosek formalny: prosi by do następnej sesji zostały wydrukowane wszystkie wnioski, które są realizowane, zostały zrealizowane. Zostały wpięte do czeki jak nakazuje Statut. Chodzi, o to by rozmawiając o projekcie można było zajrzeć do teczki. Porównać co było uchwalone. To będzie podstawa do rozmów. Oto wnioskuje i proszę to zaprotokołować.

- Przewodniczący Rady Dzielnicy Andrzej Nawara prosi, aby na najbliższej sesji przedstawiono projekty, które zostały zrealizowane, a które nie.

- Radna Monika Dobrzyńska pyta o spotkania ze strażą miejską, które miało być zorganizowane, radny Mirosław Kościat dodaje, że z Policją też. Czy te spotkania się odbyły już czy jeszcze nie. Przewodniczący Andrzej Nawra nadmienia, że są to pytania do Przewodniczącego Zarządu.

- Przewodniczący przechodzi do następnego punktu spotkania „Upamiętnienie mieszkańca Jana Rohde.

Dyskusja przedstawienie sylwetki i życiorys.

Propozycja nadania nazwy ulicy nie leżącej w naszych granicach administracyjnych.
na ul. Nowej Olchowej.

Odbyła się rozmowa z Przewodniczącym Rady Dzielnicy Łostowice -Ujeścisko
Rozmowa na temat projektu listy zbiórki podpisów.

- Radny Wojciech Krause informuje o rozmowie z rodziną i zielonym świetle od nich.

Dyskusja o etapach prac.

Przewodniczący rady Dzielnicy Andrzej Nawara przechodzi do kolejnego punktu „Kradzież zabytkowej Kostki Brukowej i szyn tramwajowych z ul. Kartuskiej” przekazuje głos Radnemu Mirosławowi Kościatowi jako zajmującego się tematem.

Problem z deweloperem MURAPOL, który realizuje inwestycje skarpa. Inwestor miał dokonać korekty ulicy od domu pod kogutkiem do zakrętu /Łokieć Zakopiański/.

Miasto unika odpowiedzi na pisma.

Poinformowane został Wojewoda, wydział gruntów skarbu państwa, Architekt Miasta Gdańsk, konserwator zabytków, trzy kopie do ZDiZ.

Po kilku dniach od odkrycia zabytkowy bruk został zdjęty i szyny również.

Na pisma w tej sprawie przyszła odpowiedź że bruk jest zmagazynowany.

Poinformowani zostali przewodniczący Zarządu, Konserwator Zabytków i Policja.

Zgłoszenie do Inspektoratu ochrony środowiska na temat: Zniszczenia zieleńca naprzeciw budowy. Wykorzystywanego jako śmietnisko, skład budowlany i park maszyn.

- Radny Szymon Mendyka przypomina przepis mówiący o tym, że jeśli deweloper znajduje historyczne elementy w ziemi musi to natychmiast zgłosić. Okazuje dokumentację zdjęciową.

Informuje o wyliczeniu długości odcinka 261 m i szerokości ok. 4 m.

- Radna Monika Dobrzyńska informuje, że dokument WZ mówi o 600 tonach materiału.

- Radny Mirosław Kościół przechodzi do kolejnego punktu. Nowej inwestycji deweloperskiej na ul. Malczewskiego 130. Wniosek o uzyskanie informacji publicznej.

- Rusza kolejna inwestycja Kościółna – Szara;

- Chodnik na ciasnej;

- Interpelacja w sprawie Winnej Góry;

- Brak odzewu w sprawie chodniku przy ul. Kartuskiej pawilony;

- Brak Informowania Rady Dzielnic w sprawach nowych inwestycji;

- Brak zapytania o mural Mirosława Baki;

- Zniknięcie ławki ciasna na zboczu. ZDiZ opisał na pismo proponuje zakup nowej ławki z pieniędzy Rady Dzielnic.

Radny Mirosław Kościół przypomina o 50 rocznicy wybuchu gazu na struga.

Organizacja obchodów przez Radę Dzielnic

Dyskusja

Przewodniczący Rady Dzielnic proszę obecnych na sesji członków zarządu o dostarczenie do czwartku wszystkie dokumenty i projekt uchwały.

Wolne wnioski

Radny Mirosław Kościół : Kto z radnych weźmie dowodzenie nad obchodami 50 rocznicy wybuchu Gazu? Kto zostaje Szefem projektu?

Odmawiają : Radna Monika Dobrzyńska, Przewodniczący Andrzej Nawara.

Pieczę nad projektem bierze Radny Szymon Mendyka.

Dyskusja o obchodach i projekcie medialnym.

Przewodniczący Rady Dzielnic zamyka sesję.

protokół sporządził zgodnie z zapisem audio Radny Szymon Mendyka

PRZEWODNICZĄCY RADY
DZIELNICY SIEDLCE
Andrzej Nawara
Andrzej Nawara